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Mi, delavci 
iz Induplati 
protestiramo

V petek, 22. marca do
poldne so se zbrali vsi de
lavci dopoldanske izmene 
na dvorišču tovarne in z 
svojo navzočnostjo potrdili 
demonstrativno stališče do 
hotenj nekaterih Italijanov.

Zvedeli smo, da si neka
teri v Italiji še vedno za
mišljajo mejo med SFR Ju
goslavijo in Italijo tako, 
kot bi jim to najbolj uga
jalo.

(Nadaljevanje na 2. str.)

OB SVETOVNEM
Letos poteka 25. leto, odkar praznujemo 7. aprila 

svetovni dan zdravja. To praznovanje je v okviru Sve
tovne zdravstvene organizacije, ki je ena izmed spe
cializiranih ustanov Združenih narodov. Geslo za leto 
1974 se glasi: Pravilna prehrana — boljše zdravje.

V razvitih deželah je danes na razpolago toliko hra
ne, da bi jo verjetno naštevali na nekaj straneh in še 
ne bi bil seznam popoln. Na drugi strani pa je na 
svetu veliko dežel, kjer bi lahko našteli vse prehram
bene zvrsti na prste ene roke. V teh deželah prav go
tovo nimajo skrbi, kako se bodo hranili, vprašanje je 
le koliko. V razvitem svetu pa je način prehrane že 
kar znanstveno raziskan, že v dnevnem tisku zasledi
mo zadnja leta veliko člankov, ki govorijo o tem, 
kakšna zvrst hrane je pravilna. To so članki, ki jih 
tolmačijo zagovorniki te ali one diete, niso pa vedno 
v skladu z zdravo prehrano. Zgodilo se je že, da smo 
v enem časopisu zasledili članek, v katerem zagotav
ljajo, da je to in to živilo najbolj zdravo, drugič pa 
članek, ki govori, da je to isto živilo zdravju škodljivo. 
Tako se v džungli takšnega pisanja človek kaj težko 
znajde.

Upam si trditi, da je še najbolj pravilna tista pre
hrana, ki jo izbiramo po »zdravi kmečki pameti«.

Zjutraj, ko odhajamo na delo, naj bo hrana do
volj bogata na kalorijah, saj bomo vse te kalorije 
med delom porabili. Cc že nimamo navade jesti zgodaj 
zjutraj, saj se naš delavnik začenja ob 6. uri, potem 
naj bodo kalorične malice. V obratu družbene prehra
ne, ki ga imamo v naši tovarni že vrsto let, prav lahko 
dobimo potrebne kalorije, ki smo jih opustili pri zaj
trku. Tudi kosilo je lahko kalorično. Vsekakor pa naj

DNEVU ZDRAVJA
bodo večerje skromne, saj nam želodec, napolnjen s 
težko hrano v večernih urah, samo nagaja pri nočnem 
počitku. To so napotki za količino hrane. Sedaj pa še 
nekaj o vsebini prehrane. Za nemoteno delo potrebuje 
telo maščobe, beljakovine, sladkor, vitamine in minera
le. V dveh glavnih dnevnih obrokih naj bodo zajete vse 
te snovi. Ni brez osnove, da zahodnjaki in severnjaki 
začenjajo svoj zajtrk s sadnim sokom, ki vsebuje vi
tamin C. V naših domovih imajo skoraj povsod jabol
ka. Zakaj se ne bi navadili zjutraj pojesti eno jabolko, 
ki nadomesti dragi sadni sok? Temu naj sledijo: mle
ko, čaj ali bela ječmenova kava, kruh, surovo maslo 
ali jajce ali salama ali marmelada, potem izberimo v 
obratu družbene prehrane toplo malico.

Kosilo je zdravo začeti z juho, ker je topla in vzbu
di človeku tek. Od beljakovin vse preveč pozabljamo 
na ribe, ki so zelo hranljive in znatno cenejše od me
sa. Prikuhe si izberemo poljubno med testeninami, 
krompirjem in rižem. Vitamine dobimo v solati in dru
gih zelenjavah, ki naj bodo vsak dan obvezno na na
šem jedilniku.

Pri večerji si izberimo zlasti mlečne jedi: mleko, 
mlečni riž in podobno; jajca, solate, kruha pa znatno 
manj kot pri zajtrku.

Prepogosto slišim v ambulanti ljudi, ki pravijo, da 
ne uporabljajo olja zato, ker ne bi imeli potem moči 
pri delu, saj olje ni hranljivo. Zelo malo ljudi lahko 
prepričam, da je olje prav tako kalorično kot svinjska 
mast, poleg tega pa za želodec veliko bolj zdravo, ker 
je dosti lažje prebavljivo.

To je nekaj misli ob letošnjem geslu svetovnega 
zdravja kot napotek za zdravo prehrano.



Kaj pravi sporazum o dopustih

NAJMANJ 17 DNI, NAJVEČ 26 DNI
Na skupni seji sta delavski svet 

TOZD Proizvodnja izdelkov iz sin
tetičnih vlaken in svet skupnih 
služb Indupiati razpravljala o vo
litvah delegatov, o rednih dopustih 
in dodatnih dopustih ter poslušala

PROTESTIRAMO
(Nadaljevanje s 1. strani)

Zato, ker smo to vpraša
nje uredili leta 1953 spora
zumno z republiko Italijo, 
in na račun sožitja med na
rodi, in za ceno dobrega so
sedstva plačali z odcepitvi
jo Trsta Italiji, smo sedaj 
resnično presenečeni, da si 
posamezniki dovoljujejo 
drezati v vse, kar je nespre
jemljivo.

Odveč je ponavljati, da 
so mejo določili na osnovi 
londonskih dogovorov. Zelo 
umestno pa je, da smo se 
za celotno področje Primor
ske in Julijske Benečije bo
rili in v tem boju zmagali. 
Kljub temu smo bili za mi
rovno mizo pripravljeni po
zabiti na tegobe in žrtve.

To je bilo 1953. Enain- 
dvajset let pozneje nam je 
zato toliko bolj nerazumlji
vo, da imajo podpihovalci 
sovraštva med našima naro
doma mesto v parlamentu. 
In morda celo v vladi so
sednje države.

Skupaj z vsemi državlja
ni naše države se bomo po
stavili na stran obrambe 
naših pravic. Nekaterih pra
vic in ozemelj nam ne bo 
nihče odvzel. Ne za mizo in 
ne v boju.

V Indupiati je zboru de
lovnih ljudi govoril šef ka
drovskega sektorja inženir 
Ukmar. Njegovim besedam 
smo mirno in dostojanstve
no sledili, če pa bi okoliš
čine zahtevale, bi se vsi kot 
eden odzvali za obrambo 
našega ozemlja, pa naj se 
je nekoč imenovalo cona B 
ali kako drugače.

poročilo o poteku proizvodnje v 
februarju.

Prvi stiki z novim načinom sa
moupravljanja so prinesli tudi ne
kaj neznank, kar bo čas zagotovo 
izgladil. Gre za to, kdo bo vodil v 
takem primeru sejo in, ali je treba 
za dva sveta vedno ponavljati be
sedilo sklepov ali velja eno bese
dilo lahko za oba. Sveta se zaple
tov nista ustrašila in sklenila, da 
bodo za vsakogar posebej napisali 
zapisnik, kar v dobršni meri od
pravlja vse nejasnosti.

Predsednika svetov Žučko in Oso- 
lin sta prosila pravnika tovariša 
Paša za tolmačenje za volitve de
legatov iz Indupiati v zbor proiz
vajalcev. Volitve bodo (so bile!) v 
četrtek, 28. marca letos. Sveta pa 
sta soglasno sklenila, da sprejmejo 
listo, ki so jo pripravile naše druž
bene in politične organizacije v 
podjetju. Tako predlaga TOZD Pro
izvodnja 14 delegatov, svet skupnih 
služb pa 6.

Daljša in bolj razgibana je bila 
razprava o rednih in izrednih letnih 
dopustih. Po tolmačenju Ingo Paša 
je bilo rečeno, da se efektivni čas 
dopustov nekoliko podaljša v pri
merjavi z dosedanjim. Naglasil pa 
je, da bomo odslej šteli v redni 
letni dopust tudi proste sobote, ker 
je dobila na ustrezno vprašanje o 
tej zadevi takšen odgovor naša re
publiška poslanka tovarišica Marica 
JERMAN, ki se je v skupščini ogla
sila s takšnim vprašanjem.

Zakon jasno določa, je nadalje
val tovariš Paš, da dopust ne sme 
biti krajši kot 18 delovnih dni in 
ne daljši kot 30 delovnih dni. šte
vilo dni dopusta po vseh merilih, 
pomnoženo s sedem in deljeno z 
osem nam da efektivne dni dopu
sta. Tako ima tisti, ki ima 10 let 
službe 18 dni + 1 dan + 4 dni =
23 dni X 7 : 8 = 20 dni dopusta.

Za 20 let službe: 18 dni + 1 dan
+ 8 dni = 27 dni X 7 dni : 8 =
24 dni efektivnega dopusta.

DOKONČNO BO ZADEVA O DO
PUSTIH UREJENA S SAMOUP
RAVNIM SPORAZUMOM!

Vsak delavec dobi, ne glede na 
delovno mesto še en dodatni dan 
dopusta. To pa ne velja za delavce 
na delovnih mestih; vodja organiza
cijske enote v proizvodnji in vodja 
oddelka v upravi ker jim pripadata

dva dodatna dneva dopusta. Dela
vec na delovnem mestu šef sektor
ja dobi še 3 dni dopusta, direktor 
OZD pa 5 delovnih dni dopusta.
• 1 dan če dela v vlažnem okolju 

ali če je njegovo delo težavno 
ali če je delo nevarno ali stalno 
v temnem prostoru,

• 1 dan dobi dodatnega dopusta 
tudi tisti, ki dela trajno nadure. 
Teh mora biti v zadnjih treh me
secih najmanj 180.

• 2 dni dobi, kdor dela stalno po
noči
Svet enote lahko zelo prizadev

nemu delavcu svoje enote odobri 
dodatno od 1—3 dni dopusta, če ta 
dosega pri svojem delu nadpovpreč
no dobre delovne rezultate.

Borci NOV dobijo od 3—6 dni 
dodatnega dopusta;
• 100 % invalidi dobijo 5 dni dodat

nega dopusta; vojaški vojni inva
lidi ali vojaški mirnodobski in
validi ter delovni invalidi II. stop
nje dobijo:

• 2 dni dodatnega dopusta in kon
čno delovni invalidi III. stopnje 
dobijo

• 1 dan dodatnega dopusta.
• 1 dan dodatnega dopusta gre tu

di materam samohranilkam, če 
imajo vsaj dva otroka mlajša od 
6 let in tistim delavcem, ki jih 
zdravnik spozna za zdravstveno 
šibke.

POSEBNI DOPUSTI
Za selitev gre zaposlenemu 1 dan 

dopusta. 3 dni dopusta dobijo tisti, 
ki jim je umrl družinski član v ož
jem družinskem krogu (sorodstve
no razmerje v ravni črti). Za vsak 
drug primer smrti svojca dobi pro
silec 1 dan izrednega dopusta, če se 
udeleži pogreba pokojnega.
• Za poroko gre prosilcu ali pro

silki 3 dni izrednega dopusta in
• očetu za rojstvo otroka (njego

vega) tudi 3 dni.

PROIZVODNI REZULTATI
članom obeh svetov je v zadnji 

točki dnevnega reda posredoval po
datke o proizvodnji v februarju šef 
tehničnega sektorja inženir Lado 
Zabukovec (to poročilo je v običaj
nem obsegu objavljeno posebej).
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Naloge, katere bodo izhajale iz resolucije 
VII. kongresa ZKS, naj bodo konkretne

Dolžnost vseh članov ZKS je, da 
s svojim delom, ne samo na svojih 
delovnih mestih, temveč obvezno tu
di na terenu, to je v krajevnih 
skupnostih, kjer živijo, aktivno de
lajo in uresničujejo naloge v do
bro vseh delovnih ljudi.

Stalno je potrebno iskati možno
sti integracije, tehničnega sodelova
nja med posameznimi gospodarski
mi organizacijami enakih strok, vse 
v cilju doseganja nižjih stroškov 
poslovanja, boljših ekonomskih re
zultatov in večje ekonomske stabil
nosti gospodarstva.

Na osnovi poročil OO ZKS in 
razprave je občinska konferenca so
glasno sprejela poročilo o pred
kongresni dejavnosti in resolucijo 
za VII. kongres ZKS.

V tretji točki dnevnega reda je 
občinska konferenca izvedla volitve 
delegatov za VII. kongres ZKS. De
legate za X. kongres ZKJ. Člana za 
medobčinski svet ZKS — Ljubljana. 
Za lažje in efektivno delo članov 
častnega razsodišča Občinske kon

ference ZKS — Domžale je bilo do
datno izvoljenih še 5 članov.

Naj omenim, da je bila za dele
gata za VII. kongres ZKS izvoljena 
tudi članica našega kolektiva in si
cer tovarišica Marica Jerman.

Četrta točka je bila ocena druž- 
heno-ekonomskih razmer v občini. 
Oceno je podal predsednik komisije 
za družbeno-ekonomske odnose.

Po razpravi je konferenca potr
dila stališča komisije za družbeno
ekonomske odnose in sklenila, da s 
stališči komisije seznanijo vse od
bore pri družbeno-političnih organi
zacijah.

Konferenca je soglasno sprejela 
poročilo o izpolnjevanju sklepov 
jarških sej dne 13. III. in 15. IV. 
1973.

Med sklepi konference so pred
vsem naloge za čim hitrejšo konso
lidacijo partijskih vrst, onemogoči
ti samovoljo posameznikov in do
seči popolno enotnost v političnem 
vrhu občine in preprečiti vsak poiz
kus razbijanja enotnosti ter krše

nja demokratičnih in socialističnih 
načel.

Sklep konference je tudi glede 
kadrovske politike, katero je po
trebno voditi v skladu z družbenim 
dogovorom o načelih za izvajanje 
kadrovske politike v občini Dom
žale.

Eden od sklepov konference go
vori o pravočasnem informiranju 
OO ZKS in njenih članov o vseh 
dogodkih v občini.

3. seja občinske konference je 
bila 14. III. 1974. Osrednja točka 
dnevnega reda je bila potrditev 
predloga kandidatne liste za člane 
organov ZKS in ZKJ.

Po obravnavanju vseh predlaga
nih predlogov kandidatnih list je 
občinska konferenca soglasno potr
dila predlog predlaganih kandida
tov za posamezne organe ZKS in 
ZKJ.

Kandidat za člana CK ZKS je tu
di članica našega kolektiva tovari
šica Marica Jerman.

Franc Jeraj

O DELU DRUŽBENOPOLITIČNIH 
ORGANIZACIJ V PODJETJU

Poroča: PUHAN KAROLINA

Člani ZK smo imeli v obdobju 
februar-marec dva sestanka OO 
ZK, ter skupni sestanek družbeno
političnih organizacij.

Na teh sestankih smo evidentira
li in potrdili predlagane kandidate 
za družbeno-politični zbor pri Ob
činski skupščini Domžale.

S strani aktiva OO ZK »Indupla- 
ti« Jarše sta bila evidentirana tova
riš dipl. ing. Bergant Srečo in tova
riš Urbanija Viktor. Že predlaga
nim kandidatom, s strani občinske
ga komiteja, je dal aktiv svojo pod
poro.

V razpravi o predlogu občinske
ga komiteja, da kandidirata: za 
predsednika Občinske skupščine 
tovariš Lenič Jernej in za predsed
nika izvršnega sveta tovariš Drža- 
nič Vili, so člani soglasno podprli 
njuno kandidaturo.

Na skupnem sestanku sekretaria
ta OO ZK in IO sindikata pa so 
bili evidentirani delegati, ki bodo 
zastopali podjetje v gospodarskem 
zboru Občinske skupščine.

Obravnavali smo tudi osnutek 
resolucije VII. kongresa ZKS. Mne
nje članov aktiva je bilo, da so po
stavljene naloge in cilji dobro za
črtani ter, da si bomo vsi delovni 
ljudje prizadevali uresničiti jih.

V tem času smo tudi sprejeli v 
vrste ZK dva nova člana, to sta 
tov. Kurzvveil Breda in tovariš Po
tokar Mitja. Obravnavali smo tudi 
statut TOZD Proizvodnja ter samo
upravne sporazume o združevanju 
TOZD v delovno organizacijo.

Ob 8. marcu 
nagelj za 
tekmovalke 
v streljanju

KONOPLAN — stran 3



Razgovor s šefom industrijskega sektorja INDUPLATI, diplomira
nim inženirjem Arzenijem KURETOM.

Jarše, 22. marca 1974

SMO SREDI FORMIRANJA 
TOZD. KATERA DELA STE ZA TO 
ŽE OPRAVILI IN KAJ VAS ŠE 
ČAKA?

Poznano vam je, da so bile ko
nec leta 1973 — točneje 20. decem
bra po predhodnih temeljitih pro
učitvah in obravnavah pismenih 
analiz pogojev za konstituiranje 
TOZD in s tem v zvezi izvedbo 
ustavnih amandmajev v izvenindu- 
strijskem sektorju formirane tri te
meljne organizacije združenega de
la, in to:

— TOZD Restavracija in počitni
ški domovi,

— TOZD Industrijska prodajal
na in

— TOZD Stanovanjska enota
Kmalu po uspešnih volitvah na

štetih TOZD smo že nadaljevali z 
delom v smislu ustreznega družbe- 
no-ekonomskega, tehnološkega in 
prostorskega zaokroževanja teh de
lovnih celot, formiranih v posamez
ne TOZD. Prvi ukrep je bil delitev 
premoženja to je tistih sredstev 
(opreme, vezana poslovna sredstva, 
zgradbe, zemljišča), ki so jih do
slej koristile le SOZD, po posebej 
pripravljenem seznamu porazdelje
ne in brezplačno prenešene na po
samezne TOZD. Po poteku mandata 
sedanjim organom samoupravljanja 
smo opravili volitve novih organov, 
in sicer:

— zbor delovnih ljudi z voljeni
mi predsedniki kot organa, ki bi 
naj opravljal delo in poslovanje, do
ločal poslovno politiko, usmerjal 
razvoj dejavnosti itd.;

— organ samoupravne delavske 
kontrole z voljenim ustrezajočim 
številom članov, ki naj delavcem 
zagotovi uresničevanje in varstvo 
njihovih samoupravnih pravic, kot 
eno glavnih nalog, poleg številnih 
ostalih;

— delegate delavcev TOZD, ki 
naj kot predstavniki te organizacije 
ali kot konferenca delegacije OZD 
zastopa organizacijo v občinski 
skupščini;

— predstavnike posameznih 
TOZD, ki naj kot kandidati delav
cev TOZD sodelujejo v delavskem 
svetu OZD.

Zato, ker na takšno vprašanje 
nisem bil pripravljen, sem morda 
kaj bistvenega izpustil. Prosim 
oprostite!

Zanima vas dalje, kakšno delo 
nas še čaka. V zadnjem času veli
ko gradimo, kdor pa gradi ve, da 
je ureditev fasade le del celotne 
zgradbe. Smiselna, homogena in 
koordinirana ureditev vseh internih

in eksternih samoupravnih aktov, 
pravilno izkoriščanje moralne inte
gritete, individualna odgovornost za 
vestno opravljanje vseh samouprav- 
ljalskih funkcij, čut osebne dolžno
sti, posluh po odkritem in pošte
nem sodelovanju, to so glavne na
loge, ki nas še čakajo. Le z vestnim 
in doslednjim izpolnjevanjem nalog 
bomo lahko izkoristili širok spek
ter možnosti medsebojnega in na
daljnjega razvoja nas vseh.

KDAJ BOSTE PODPISALI SAMO- 
UPRAVNI SPORAZUM Z OSTALI
MI TOZD ZA ZDRUŽITEV V OZD 
INDUPLATI IN, KAJ BO VAŠA 
OSREDNJA ZAHTEVA V TEM SPO
RAZUMU?

Glede priprave in samo formu
lacijo samoupravnega sporazuma z 
ostalimi TOZD v združitev v OZD 
Induplati vam trenutno ne morem 
odgovoriti nič konkretnega niti ne, 
kdaj bomo sporazum podpisali. Za 
pripravo, urejevanje in usklajanje 
medsebojnih razmerij in interesov 
smo pooblastili določene osebe, ki 
naj zastopajo naše interese pri tej 
pripravi. Smatram pa, da je ta sa
moupravni akt zelo kompleksnega 
družbenega pomena, poln medse
bojnih pravic, interesov, obveznosti 
in odgovornosti, zato dajem delu 
čas, nočem prehitevati in čakam s 
čakajočimi. Upam in želim, da bi 
odgovorne osebe opravile zadano 
nalogo tako uspešno, da bodo nak
nadne korekture nepotrebne še 
manj pa seveda kasnejše arbitraže 
ali drugih zunanjih dejavnikov in 
da bo sporazum lahko podpisan v 
prvi fazi. Kot zaključek zgornjih 
misli pa ste verjetno že sami ugo
tovili, da ne morem imeti nobene 
osrednje zahteve v tem sporazumu 
in da tako zahtevo v tem trenutku 
smatram celo za prejudicirano.

KAKO STE ZADOVOLJNI S 
PRETEKLO SEZONO, KI SE KON
ČUJE S KARNEVALSKIMI PRIRE
DITVAMI?

Hvala. Zadovoljen sem, ker ste 
prešli na meni bolj specifično po
dročje dela. Telegrafski prikaz do
seženih rezultatov bi izgledal:

— restavracija; nezadovoljiva 
realizacija glede na naloge in vlo
žen trud, kar nekje objektivno opra
vičuje naraščanje cen splošne po
rabe in posebej živil.

— Počitniški dom v Umagu; 
prav dobra realizacija in še ta po 
pravilu slab začetek — dober konec 
(vmes je polna mera neugodnosti, 
povzročenih po lokalnih faktorjih).

Ing. KURET

— Počitniški dom na Mali plani
ni; realizacija prav dobra; proti 
mojemu pričakovanju.

— Industrijska prodajalna; vsa 
pohvala personalu.

— Stanovanjska enota; normal
no poslovanje v okviru nalog in 
možnosti realizacije.

Torej, na celotno delo v prete
kli sezoni osebno nimam nobenih 
pripomb. Morda so mi nerazumlji
vi le obojestranski odnosi aktiva 
restavracije proti aktivu matičnega 
podjetja in obratno. Sodim, da bo 
dobra volja pri reševanju le-teh v 
bodoče potencirano potrebna z 
obeh strani zlasti takrat, ko tega 
ne bomo mogli podpreti niti s kva
liteto niti s kvantiteto.

KAJ NAČRTUJETE ZA LETOS 
ZA TO, DA BI POVEČALI PRO
MET V VAŠI TOZD RESTAVRACI
JA IN POČITNIŠKI DOMOVI?

Zdi se mi, da le redki ne ločuje
jo teorije od prakse, zato tudi teo
retičnih možnosti na to vprašanje 
ni malo, bolj vprašljiva pa so ne
dvomno praktične. Zaradi skoraj 
vsakodnevnega povečanja raznoraz
nih cen in stroškov so točni izraču
ni o povečanih proizvodnih stroških 
in cenah posameznih uslug, karikira
no povedano »včeraj rentabilni, že 
danes pa pasivni«. Tako so se glo
balno gledano in nekje tudi uradno 
potrjeno stroški štiričlanske druži
ne v letu dni (do marca letos) po
večali za 21,9%. Stroški te družine 
pa so se povečali za 1,3%. Bojim 
se, da bomo z boljšo notranjo or
ganizacijo, večjim izkoriščanjem 
notranjih zmogljivosti, večjo storil
nostjo itd., itd. lahko pokrili samo 
del teh, drugi del pa bo treba do
biti kako drugače, navsezadnje tudi 
s podražitvijo.

O CENAH VSI GOVORIMO, 
VPLIVA NANJE PA NIMAMO. KAJ 
NAPOVEDUJETE PO TEM VPRA
ŠANJU, KO SLIŠIMO, DA SMO 
SREDI PRIPRAV ZA PODRAŽITEV 
PIJAČ? ZAGOTOVO BODO SLEDI
LE NOVE CENE ZA JEDILA IN
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OSTALE GOSTINSKE STORITVE. 
POVEJTE, DO KAKŠNE STOPNJE 
— V % — BOSTE GOSTA ŠE STIS 
NILI?

Če pred kratkim ne bi bral član
ka o sporazumu (podpis se je iz 
tehničnih razlogov samo zavlekel) 
za povišanje cen mleku — za 23 do 
27 % — in mlečnim izdelkom — 
za 22 % — bi svetoval rotacijo te
kočega agregatskega stanja za dvoj
no korist, tako pa sem prisiljen od
ločitev prepustiti vam. V zvezi po
dražitve pijač se dobro spominjam 
predvsem zadnjega odstavka v 
članku »Pijane cene« kjer piše, da 
se bodo s podpisom samoupravne
ga sporazuma o novih cenah vina, 
vinjaka, vinskega destilata in žga
nja verjetno strinjali tako pridelo
valci, kot seveda tudi trgovina, z 
njimi pa se ne bodo strinjali le go
stinci. Prepričan sem, da sami ve
ste zakaj.

V nadaljevanju vas zanima, do 
kakšne stopnje »bomo« gosta še 
stisnili? Ne morem vam odgovoriti 
direktno, še manj pa v %. Prosim 
pa, povsem zasebno, da mi kot viš
ji predstavnik sedme sile dovolite 
kontra vprašanje, ki me kot nor
malnega potrošnika, v neslužbenem 
času, zelo zanima: Kdaj se bodo na 
račun sprejetega programa protiin
flacijskih akcij prenehale najbolj 
dinamične akcije na domačem trgu 
—• podražitve? In z njimi v zvezi 
dnevni članki kot npr.: pijane cene, 
spet podražitve, podražitve na te
kočem traku, cene kar po svoje in 
ne navsezadnje: tudi sodniki bi mo
rali zaščititi potrošnika.

TURISTIČNA SEZONA »POLET
JE 74« SE JE ŽE ZAČELA. POVEJ
TE NAM ZANIMIVOSTI PO TEM 
VPRAŠANJU ZA ČLANE KOLEK
TIVA!

Predpriprave, da jih tako ime
nujem, so se začele slabo. Kakor 
je razvidno že iz mojih prejšnjih 
odgovorov, mislim pa, da še bolj 
iz vaših vprašanj, je eden glavnih 
vzrokov kasnitve s prijavami — po
stavitev cen. Z željo, da bi bile te 
čimbolj sprejemljive smo v prvi 
fazi iskali eksterne rešitve in sicer 
v pogovorih s predstavniki ljubljan
skega komunalnega podjetja. Gre 
za njihovo pobudo, po kateri bi 
sklenili sporazum za dnevno pripra
vo 40 do 50 kompletnih obrokov 
hrane. Ta pobuda bi bila za nas 
zelo zanimiva, saj bi s povečanjem 
kuhinjske kapacitete v Umagu bi
stveno zmanjšali režijske stroške. 
Žal pa so člani sindikata na svojem 
zadnjem sestanku zahtevali pono
ven izračun rentabilnosti lastne pri
prave hrane oziroma ukinitve njiho
ve kuhinje. Kljub temu, da čas be
ži, konkretnega odgovora še nima
mo. V podobnem nedokončanem 
pogovoru smo še z nekim drugim 
ljubljanskim podjetjem, če nikjer 
ne bo uspeha nam preostanejo še 
interni razgovori — na koncu pa 
seveda to, kar si najmanj želimo 
— rahla podražitev. Ne glede na na
daljnji potek dogodkov sem oseb

no prepričan, da bomo s prijavami 
lahko pričeli najkasneje v drugi po
lovici aprila. Zagotovim pa lahko, 
da se cene ne bodo dvignile niti za 
polovico povečanja stroškov štiri
članske družine.

POVEJTE NAM KALORIČNO 
VREDNOST MALICE (TOPLE IN 
MRZLE) IN KOSILA TER SPORED- 
NO CENO. SEDANJO IN PRIHOD
NJO.

Predno bom odgovoril na to 
vprašanje, ki je v bistvu citat pri 
nas opravljenih analiz ljubljanske
ga CZNG, bi rad kratko posegel v 
znanje, ki ga še posedujem.

Znano je, da vse tiste sestavne 
dele hrane, ki jih organizem lahko 
porabi, imenujemo hranilne snovi. 
Te snovi se po svojih značilnostih 
dele v beljakovine, maščobe, oglji
kove hidrate, vodo, rudninske snovi 
in vitamine. Najpomembnejše so 
beljakovine — čeprav življenjskega 
pomena preostalih tudi ne smemo 
prezreti. Brez beljakovin ne bi no
ben organizem dolgo živel. Beljako
vine so sestavljene iz amino-kislin, 
ki se dele v nepogrešljive (esen
cialne, bistvene ali tudi eksogene — 
teh namreč organizem ne more se
staviti sam) in v pogrešljive (ne- 
esencionalne ali tudi nebistvene — 
ki pa jih lahko v razliko od prvih 
organizem sestavi sam). To je pri
kaz biološke vrednosti beljakovin 
za organizem, ki je odvisen od nji
hove sestave glede na nepogrešljive 
aminokisline. Z drugo besedo, čim 
večja je biološka vrednost beljako
vin v hrani, manj je potrebuje or
ganizem za dnevni obrok. Predno 
pridemo do kalorične vrednosti po
glejmo še, kaj je metabolizem. Pod 
presnovo ali metabolizmom razu
memo vse spremembe prebavljivih 
hranilnih snovi od trenutka, ko so 
bile v prebavilih resorbirane. Pri 
presnovi so torej vse hranilne sno
vi v organizmu v glavnem porabijo 
v dva namena in sicer za gradbo, 
telesa in za vir energije, če ostane
mo sedaj pri kalorični vrednosti 
hrane ugotovimo, da dajejo maščo
be od vseh hranilnih snovi, ki zgo- 
re v telesu, največ energije. Oglji
kovi hidrati vsebujejo skoraj iste 
elemente kakor so v maščobah, da
jejo pa vendar manj energije, ka
kor te. Maščobe so namreč tipične 
rezervne snovi v katerih je nakopi
čenih ogromno energije. Ogljikovi 
hidrati lahko zato nadomestijo ma
ščobo v hrani. Ne morejo pa nado
mestiti beljakovine. Hranilne snovi 
oddajajo pri zgorevanju naslednjo 
energijo: beljakovine 5,65 Gal, ma
ščobe 9,40 Cal, in ogljikovi hidrati 
4,15 Cal.

Zaradi pomembnosti dveh raz
ličnih pojmov, in sicer biološke in 
kalorične vrednosti, sem bil prisi
ljen dodati ta poduk kot dopolnitev 
vašega skrčenega vprašanja.

Sedaj pa k oceni obrokov pre
hrane. Glavne komponente živil se 
pri kombinatoriki pripravljanja 
obrokov niso spremenile. Analiza 
jedil v naši restavraciji je torej na
slednja:

Malice: za 10% je presežena ka
lorična vrednost na račun 20 % pre
sežka pri beljakovinah in 31 % pre
sežka pri maščobah. Ogljikovih hi
dratov primanjkuje za 18%, pred
vsem pri toplih malicah. Slabše je 
stanje pri mineralnih snoveh in v 
vitaminski vrednosti. Kalcija pri
manjkuje pri toplih malicah kar za 
85%, železa pa za 22%. Vitamina 
C je za 5% presežka, vitamina A 
primanjkuje za 38 %, B za 11 %, 
Bo pa za 4 %.

Kosila: Kalorična vrednost je 
presežena kar za 22 %. Beljakovin 
je preveč za 3 %, ogljikovih hidra
tov za 13 %, maščob pa kar za 32 %. 
Kalcija je premalo za 8 %, železa 
pa za 10%. Vitamini so vsi v pre
sežku: A za 14%, B za 18%, B2 za 
20%. Vitamina C pa je več, kar za 
193%.

Vsi podatki so dokumentirani. 
Sodim, da izravnava deficitov in su- 
ficitov v biološki, kot v kalorični 
vrednosti, ne bi bila problematič
na, saj bi isto dosegli že z večjo 
uporabo bolj cenene in biološko vi
soko vrednejše drobovine; dalje 
mleka, mlečnih izdelkov, sokov — 
torej v glavnem živil, ki marsikate
remu članu — to lahko trdim — 
niso najbolj pri srcu in na okusu.

Zanima vas še cena. Sedanja in 
prihodnja. Odgovor bo skromen; 
sedanja vam je poznana, prihod
nja pa je stvar internega dogovora 
in pa že omenjene dinamike nam 
vsem neprijetnih podražitev. Sicer 
pa sem za prihodnjost še vedno 
prepričan, da po vsakem dežju po
sije sonce in da bo še nadalje vsa
ki pomladi sledilo poletje.

Kot zaključek najinemu razgo
voru, ki je bil več ali manj tema 
vsakodnevnih žolčnih razprav, mi 
za popestritev mojih odgovorov do
volite popolnoma zasebno vpraša
nje na katerega mi lahko odgovo
rite šele po objavi najinega razgo
vora:;

»Kako osebno gledate na najno
vejšo svetovno novost STREAKING 
in, ali somišljate s psihologi, ki 
smatrajo, da je ta novost PROTEST 
PROTI LAŽNIM IN HINAVSKIM 
VREDNOTAM SEDANJE DRUŽBE. 
Hvala v naprej za ta odgovor.

dipl. ing. Arzenij Kuret

Otmar Lipovšek — Načelno ja; 
sem pa mnenja, da sodi odgovor 
med uporabno filozofijo, kjer bi 
lahko celo dokazali, da je vse lažno. 
Tudi ta odgovor.

Zbor delavcev konfekcije in 
predilnice
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Del slavnostnega omizjaPriznanje za Franca Zabavnika Direktor inženir Bergant 
med slavnostnim nagovorom

30 in več let službovanja v »INDUPLATI« \AAAA^vwwwwvw7Vwww-yvvv\ 20 let službovanja v »INDUPLATI«

BENDA Mara iz obrata predilnica 
B02IČ Miran iz vzdrževanja 
CERAR Alojz iz sklad. got. blaga 
CIMERMAN Marija iz obrata previjalnica 
DIVJAK Franc iz ceradnega oddelka, 
DEČMAN Milka iz obrata konfekcija 
KLADNIK Heda iz finančnega knjigovod. 
KOSEC Terezija iz tkalnice 
L02AR Francka iz tkalnice 
MALE2 Marija iz tkalnice 
MAV Ivan, elektrikar 
MARAVIČ Marija iz uprave 
ORA2EM Angela iz obrata predilnica 
OSOLIN Slavko iz vzdrževanja 
PIRNAT Marija iz oddelka kovinskih 
konstrukcij
POSAVEC Marija iz pripravljalnice
PERKO Venčeslav iz tkalnice
RASPET Jože iz oplemenitilnice
SKOK Apolonija iz konfekcije
SITAR Pavla iz uprave
VOJSKA Ivanka iz sklad. pom. mat.
ZABAVNIK Franc, elektrikar
ing. ZABUKOVEC Lado, šef tehn. sekt.
ZORNADA Aron, obratov, predilnice
ZUPAN Alojz iz tkalnice
2UN Marija iz tkalnice.

cSfla&L
&LciaL£encL

Ing. Lado 
Zabukovec

BANIČ Ljudmila iz tkalnice 
BERGANT Mira iz uprave 
CERAR Slavka iz tkalnice 
ČERNE Jožefa iz prejemarne 
DOBOVIČEK Magda iz oplemenitilnice 
DORMIS Nežka iz pripravljalnice 
GRADIS AR Albina, fizik, laboratorij 
HABJAN Rezka, sklad. got. izdelkov 
JAZBEC Roza, oplemenitilnica 
KOKALJ Ana, tkalnica 
KRANJC Dorica, tkalnica 
ing. KLEŠNIK Jože, šef ekon. anal. 
sektorja
KR2AN Francka, tkalnica 
KALPIČ Štefka, tkalnica 
KLANČAR Alojz, vratar 
KOROŠEC Majda, mater, knjigov. 
MASEL Ana, oplemenitilnica 
MUSIČ Florjan, vzdrževanje 
REMIC Terezija, tkalnica 
STUPICA Marija, fizik, laboratorij 
SRSEN Antonija, oplemenitilnica 
STELE Dana, tkalnica 
STROJAN Francka, konfekcija 
SEMEN Kristina, tkalnica 
ŠKRJANC Julka, tkalnica 
TRATNJEK Terezija, konfekcija 
TROHA Ivana, pripravljalnica 
VRHOVNIK Milka, konfekcija.

Marija Stupica Alojz Klančar Ana Kokalj Dana Stele

Vencelj Perko Francka Ložar Marija Pirnat Angela Oražem Alojz Zupan
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Visoke nagrade za stalnost
Šestindvajset tridesetletnikov 

in osemindvajset dvajsetletnikov 
na tradicionalni pogostitvi

V petek, 22. marca je kolektiv 
pripravil srečanje za svoje jubilan
te. Povabljeni so bili vsi, ki so v 
kolektivu 30 let in več ter vsi tisti, 
ki so v Induplati 20 let.

V veliki jedilnici naše restavra
cije je zbranim spregovoril direk
tor podjetja inženir Srečo Bergant. 
V kratkih toda prisrčnih besedah 
se je gostom zahvalil za prizadev
nost pri delu, ki je omogočila, da 
so lahko samoupravni organi in 
vodstvo podjetja vodili podjetje ta
ko uspešno in tako perspektivno.

S čestitkami se je oglasil tudi 
predsednik sindikalne konference v 
Induplati tovariš Jože Knep. Tako 
kot direktor je apeliral na slavljen
ce, da bi bili z delom in drugim 
zgled mlajšim in vsem, ki so izvo
ljeni, da nadaljujejo njihovo delo.

S stiskom roke in izročitvijo li
stine o stažu v Induplati ter na
gradnega kupona v vrednosti 3.000 
oziroma 2.000 dinarjev, je direktor 
razdelil, kar in kakor je to odločil 
kolektiv.

Letos jih je bilo nekaj več kot 
sicer iz razloga, ker so bili povab
ljeni vsi, ki so v podjetju 30 let in 
več. Dvajsetletnikov in tridesetlet
nikov bo vsako leto približno enako 
število. Izjemoma bo kdaj pa kdaj 
morda drugače, poprečje bo kljub 
temu ostalo.

Stopil sem med goste in napra
vil nekaj posnetkov. In, zapisal sem 
nekaj razgovorov. Vsi so se pričeli 
z enakim vprašanjem: »Se še spo
minjate, koliko je znašala prva pla
ča in drugo, kaj ste si kupili s prvo 
plačo?« Nekateri, predvsem moški, 
ker jih je bilo manj, so bili bolj 
zgovorni in povedali še kaj več. Tu
di to sem si zapisal. In to tudi lah
ko preberete.

Francka Ložar je prišla v Indu
plati leta 1938 (prav ta dan je začel 
z delom tudi inženir Lado Zabuko
vec. Na skupni začetek sta obujala 
spomine in se na marsikaj prisrčno 
smejala — op. p.). Prva plača je 
znašala 60.— dinarjev na teden, se 
spominja Ložarjeva. Prvi denar pa 
je vložila v nakup kolesa, ker je iz 
Stude v Jarše vsak dan pešačila 
več kakor eno uro. Kolo je stalo 
1.600 din in ga je kupila pri Pra
protniku v Domžalah.

Tega leta je prišla prvič v Indu
plati tudi Marija Pirnat. Na teden 
je zaslužila 76 din (potem 94 in 
112 in 134 itd., vedno več!) Tudi 
Pirnatova je mesec dni pešačila iz 
Trzina v Jarše, zato si je s prvo 
plačo kupila kolo. Njeno ni bilo 
novo, zato je tudi stalo le 200 din. 
Ostali denar je »šel« za hrano.

Angela Oražem je v Induplati 32 
let. Z delom je začela sredi vojnih 
let. Prva plača so bile marke. Do
bila je tudi živilske karte. Ne s pr
vim ne z drugim ni mogla kupiti 
kaj posebnega. Žalostni časi.

Leta 1938 je prišla v Induplati 
tudi Terezija Kosec. Koščeva mi je 
pripovedovala o tedenski plači 120

do 130 dinarjev, ki jo je dala ma
mi. Manjši znesek pa je porabila 
za nakup obleke. Tudi bicikl je bil 
v planu. Ne nov, toda z njim je 
bilo vsakdanje enourno pešačenje 
prikrajšano.

France Zabavnik je prišel v In
duplati prav v tistem pomladnem 
letu, ko se je začel napad fašistične 
Nemčije na Jugoslavijo. Na potu, 
ko je prvič meril korake v Indupla
ti, je France srečal možaka, ki se 
je z govorjenjem nedvoumno opre
delil za petokolonaša. Tega se še 
živo spominja. Leto dni pozneje so 
Franceta aretirali in zaprli. Leta 
1943 pa je odšel v partizane.

Naučite tega fanta barvati, je re
kel Rebernik Jožetu Mežnarju, ko 
je leta 1942 pripeljal v barvarno 
Jožeta Raspeta. V treh desetletjih 
je bilo veliko lepega in Raspet je 
ponosen, da je član kolektiva Indu
plati. Pohvalil je vodstvo podjetja 
in pozval mlade, da bi tudi oni ta
ko dobro gospodarili, kot gospoda
rijo sedaj.

Najstarejši med vsemi je bil 
Ivan Mav. V Induplati je prišel leta 
1935 in dobil tedensko za svoje de
lo 150 dinarjev. Za hrano sem pla
čal, je pripovedoval Mav, 60 din, 
ostalo pa sem imel za osebne po
trebe, kamor štejem predvsem za 
obleko in stanovanje.

Zato, ker se le najstarejši spo
minja, kako je včasih bilo sem si 
zapisal, da je bila mizarska delav
nica pred 35. leti tam, kjer je da
nes skladišče gotovega metrskega 
blaga. V ključavničarski delavnici 
pa sta delala samo Ciril Zupan in 
Stegnar. Oba sta še zdrava in čila 
in bi lahko kaj več povedala o ti
stih časih!

Franc Zupan je plačo — prvo — 
povedal v urni postavki, ki je bila 
2.50 din. Sedem kovačev je odmak
nil za hrano, ostalo pa dal za suk
njo. Koliko je ostalo v žepu si lah
ko vsak sam izračuna če povemo 
še, da je stala suknja kar 800 di
narjev. »Pa še danes je v prometu« 
je pripomnil Zupan in naglasil, da 
je bila nova leta 1936, danes pa 
pišemo 1974. Moj sin je danes last
nik te suknje, pa mu ni neprijetno 
v njej, današnja mladež pa je naj- 
brže niti pogledala ne bi. Na kon
cu je rekel »res zadovoljen sem bil 
velikokrat. Pravzaprav vsakič, ko 
je vse teklo tako, kot zahtevano!«

Z Venceljem Perkom se poznava 
že dolgo let. Najbrže je bila tudi 
pripoved zato daljša. Poba, tako po
znamo Vencelja Perka pod doma
čim imenom, je pripovedoval in Ot
mar (avtor tega prispevka) je za
pisoval.

Ja, prvo plačo sem dal delno 
mami za hrano in stanovanje, manj
ši delež pa sem porabil zase. Veš, 
da sem rad zahajal v hribe. Ob ne
deljah. Pa, tudi to je bilo drago. 
Mama mi tega veselja ni kratila, 
bila je zelo dobra z menoj. Tako 
je bilo dolgo.

V podjetju sem zadovoljen, je 
med drugim rekel Vencelj Perko. 
Zadovoljen sem tudi z vsemi, ki vo
dijo podjetje in cenijo delovne us
pehe; svoje in naše! Nocojšen ve
čer mi bo ostal v najbolj prijetnem 
spominu, saj sem v vseh letih pr
vič deležen tako visoke pohvale.

Potem je Poba navezal pripoved 
na »nekdanje dni«. Srečen sem bil, 
ko sva sodelovala in bila glavna 
organizatorja raznih prireditev. Vča
sih nas je bilo več, toda midva sva 
bila vedno glavna. Takrat! Na ča
jankah, na prvih STIPI tekmova
njih, na tekstiliadah in drugih pri
reditvah. Prvih v Jaršah. Tudi v 
podjetju sva delala skupaj. Nekoč 
tri dni in dve noči brez odmora. 
Čas sva si vzela samo za kosilo. Ja, 
takrat smo znali marsikaj organi
zirati, to pa zapiši, ker tega mnogi 
ne vedo, je zaključil Vencelj alias 
Poba.

Prijeten pogovor sem zaključil z 
zapiskom o spominih Ane Kokalj. 
V Induplati je od leta 1953, začela 
pa je tkati na dveh statvah. Na eni 
je imela ozke brisače na drugi pa 
žakljevino. Prvič sem zaslužila 3.000 
dinarjev. Kaj sem z denarjem na
redila — mami sem ga dala. Bilo 
nas je več otrok in vsega nismo 
imeli tako, kakor je to danes. Z za
služenim denarjem sem si kupila 
med drugim prvič tudi obleke, prej 
sem pa morala ponositi vse za svo
jo starejšo sestro.

Tudi na novo kolo sem pomisli
la, ker sem se prve mesece vozila 
iz Šmarce v Jarše po slabi cesti s 
slabim kolesom, na katerem mi je 
pri vsakem metru padla veriga z 
zobčanika.

Isti letnik kot prejšnja sogovor
nica je Dorica Kranjc. Izredno ve
sela nad pozornostjo organizator
jev tega večera, da so jo povabili 
med tiste, ki se med seboj poznajo 
že od prvega dne, je skromno re
kla, da si želi le zdravja, že dolgo 
je v bolniški. Tod se pridružujemo 
njeni želji in pričakujemo, da bo 
njena in naša želja izpolnjena ter 
Dorica spet prišla na delo. V Indu
plati tja, kjer je bila lani maja, 
predno je šla v bolniško.

To je enajst pripovedi o naših 
sodelavcih. Ne, ne o naših temveč 
naših sodelavcev o tistih časih, ko 
so prvič prišli z denarjem domov. 
Tokrat bo večina zavila v zlatarno 
in tam bone vnovčila. V prihodnjih 
dneh bodo papir zamenjali prstani 
in uhani; zapestnice in zlate ure. 
Na tem ali onem primerku bodo bi
seri. Ponekod celo briljanti. Prav je 
tako. Tokratni jubilanti so si to že 
zaslužili. Vsem bralcem pa želimo, 
da bi z vztrajnim delom v podjetju 
Induplati (velja samo za sodelavce 
iz tega kolektiva) omogočili uspeš
no izpolnjevati sprejete naloge in 
tako dočakati enako pozornost in 
priznanje.

Otmar
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RAZSTAVA INDUPLATI NA SEJMU »MODA 74«

JE BILA POSEBNE POHVALE VREDNA
O našem (komercialnem) pristo

pu do kupcev in sodelovanju IN
DUPLATI na sejmu Moda 74 na GR 
v Ljubljani od 25. februarja do 3. 
marca smo že poročali v februar
ski številki Konoplana.

Izkoristili smo priliko in obiska
li v petek 1. marca sejem in si med 
bežnim ogledom zapomnili poseb
nosti. Uro časa pa smo se zadržali 
na našem razstavnem prostoru, 
kjer smo se pogovarjali z obisko
valci sejma in z našim trgovskim 
predstavnikom tovarišem Justinom 
Gabričem.

Posebnih špičastih pokrival nis
mo videli in ne kratkih dolgih hlač. 
V barvah je rahlo prevladovala rde
ča, poleg drap in rjave ter precej 
živo zelene barve. Večina vzorcev 
za obleke (ženske) je tiskanih, de- 
seni so drobni pa tudi precej ve
liki. Skratka, neke značilnosti, ki 
bi se večkrat ponavljala, nisem opa
zil. Demonstracija prikaza je težila 
k poudarku na izdelku in (najbrže)

manj na lepoti razstavnega paviljo
na. Za veliko večino pokazanih iz
delkov in vzorcev je bilo to spre
jemljivo.

V paviljonu (hali) B, kjer so že 
vrsto let razstavljale! metrskega 
blaga, so na dosti izvirne načine 
pokazali, kaj je novega v domačem 
svetu tekstila. Žal so nekateri pa
viljoni naredili kaj »zastarel« vtis

Induplati zavese na sejmu 1974

tako, da nam je bilo močno všeč, 
ko smo stali pred »našim« paviljo
nom.

Ni odveč, če naglasimo, da je 
idejno zasnovo za paviljon ter za 
njegovo opremo pripravil in reali
ziral tovariš IVO SEŠEK, vodja 
razvojne službe v Induplati. V za
vesti, da so to opravili doslej obi
čajno zunanji sodelavci za drage 
denarje, je prijetno vedeti, da je 
imel Sešek dobro zamisel, ki jo je 
odlično izvedel. Najmanj, kar mu 
gre je vse naše priznanje za uspe
šen nastop!

Ustavimo se še na prikazanih 
izdelkih in naštejmo, kaj vse je 
bilo razstavljeno. Pokazali smo pr
te vseh vrst in oblik ter barv in 
verjetno vso kolekcijo 74 zaves iz 
programa 74. Domiselni aranžman 
je omogočil, da je bila razstava us
pela in vzbudila predvsem, ponav
ljam predvsem, pri obiskovalkah 
največjo pozornost. Obiskovalci so 
se vedno zadrževali pred našo raz-

Proizvodnja in kvaliteta 
v mesecu februarju 1974
Poroča: ing. Franc Jeraj

V februarju so vsi proizvodni 
obrati delali normalno, razen pre
dilnice, zavoljo pomanjkanja vlakna 
za normalno obratovanje. Tako je 
bila tudi količinska proizvodnja za
dovoljiva glede na obstoječe pogo
je in to predvsem v oskrbi z os
novnimi izdelavnimi materiali.

če na kratko pogledamo proble
matiko in dosežene rezultate, dobi
mo po posameznih obratih naslednje 
stanje:

Predilnica je izpolnila mesečni 
plan z 66,1 %. Vzrok za tako nizko 
proizvodnjo je v pomanjkanju sin
tetičnih vlaken, predvsem v prvi po
lovici meseca. Tako ni bilo mogoče 
nadoknaditi izpadle proizvodnje. 
Glede na leto 1973 je proizvodnja 
prvih dveh mesecev večja za ca. 
36 »/o.

Sukančarna je plan močno pre
segla, vendar rezultat 140,1 % izpol
njevanja plana ni realen, kar z let
nim planom ni bilo predvideno su
kanje preje za izvoz. V primerjavi 
z letom 1973 pa je proizvodnja su- 
kančarne manjša za 5,7 %.

Tkalnica je v februarju dosegla 
precej slabši rezultat kakor v ja
nuarju, kljub temu, da je mesečni 
proizvodnji plan celo presegla. 
Vzrok v zmanjšanju proizvodnje je 
v nepričakovani prekinitvi dobave 
Nm 50/2 bomb. česane preje. S tem 
so nastali nepredvideni zastoji zara
di pomanjkanja osnov. Statve smo 
založili z drugimi artikli, za katere 
je bil material, vendar so kljub te

mu nastali zastoji. Iz navedenega 
vzroka je bila proizvodnja v tkalni
ci manjša za ca. 5,8 %. Količinska 
proizvodnja v tkalnici, merjeno v 
000 votkih, je kljub temu večja za 
4,8 o/o in v ra! za 7,8 %.

V marcu ne predvidevamo nor
malne dobave preje zato bodo ver
jetno še nastajali problemi, ki bodo 
povzročali težave v proizvodnji. S 
tem pa seveda tudi večjo angažira
nost nas vseh, da bomo lahko do
segli zadovoljive rezultate. Razve
seljivo pa je, da se odpadki preje 
zmanjšujejo in so za ca. 16,3 % 
manjši kakor v lanskem letu. S tem 
rezultatom pa še nismo izčrpali 
vseh naših notranjih rezerv.

Oplemenitilnica je mesečni plan 
presegla za 6,4 %, tudi v primerjavi 
z letom 1973 je proizvodnja večja 
za 0,8%. Več je bilo oplemenitenih 
tkanin, kot jih je izdelala tkalnica. 
Večja količina gre na račun zmanj
šanja nedovršene proizvodnje naših 
surovih tkanin v MTT Maribor. Ver
jetno bi bil rezultat oplemenitilnice 
še boljši če bi bile kemikalije do
bavljene, za obdelavo markiznega 
platna, pravočasno.

Konfekcija je svojo nalogo opra
vila slabše, kakor v januarju. Plan 
je sicer izpolnila s 110,9%, vendar 
je bila proizvodnja za februar 
1973, na istem nivoju. Glede na šte
vilo zaposlenih lahko rečemo, da 
rezultat ni zadovoljiv. Res pa je, da 
je vzrok temu rezultatu predvsem 
pomanjkanje tkanin za vojaške šo
tore in šotorska krila. Tako nam je 
ostalo v nedovršeni precej šotorov,

kateri pa bodo rezultat v marcu 
mesecu izboljšali. Tudi glede izde
lave šotorskih kril bo verjetno si
tuacija v marcu boljša.

V tem članku bi želel opozoriti 
še na en problem in sicer bolniški 
izostanki in to brez porodniških iz
ostankov in nege otrok.

Za primerjavo bom navedel % 
izostankov po posameznih obratih, 
da lahko sami ugotovite ogromno 
odstopanje.

Obrat Peče 2,92 %
Sukančarna 4,37 %
Predilnica 5,56 %
Kovin, konstr. 6,20 %
Pripravljalnica 6,7 %
Tkalnica 8,52 %
Oplemenitilnica 8,60 %
Konfekcija 10,72 %
Tako visoki bolniški izostanki v 

posameznih obratih, predvsem v 
konfekciji, povzročajo probleme v 
proizvodnji, kljub temu, da je ko
riščenje rednega letnega dopusta 
praktično minimalno.

O kvaliteti sem že prejšnji me
sec pisal, da je boljša. No, sedaj, 
lahko povem, da je bila v februar
ju še boljša, želel bi, in mislim, da 
izražam željo nas vseh, da bi v pri
hodnjih mesecih dosegli še boljšo. 
To pa bo mogoče le, če bomo vsi 
vložili maksimalne napore za dose
ganje tega cilja. V surovih tkani
nah smo dosegli 93,75 % prve kva
litete, v adjustiranih pa 93,46 %. 
Pozitivno je tudi, da se zmanjšuje 
slaba kvaliteta predvsem v III. in 
IV. grupi kvalitete.

Če ni to samo enkraten rezultat, 
potem je moje mnenje, da celotni 
kolektiv stopa po pravilni poti in 
ta je, z obstoječimi materiali izdela
ti čim več tkanin in v vedno boljši 
kvaliteti.
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stavo, tako je prejšnja ocena ute
meljena.

Zato, ker nas je zanimalo mne
nje obiskovalcev o naših izdelkih 
(za podrobno analizo smo pripra
vili primerno nagradno anketo (10 
nagrajencev bo dobilo po en prt) 
smo ustavili najprej obiskovalko, 
ki se ni želela predstaviti niti sli
kati.

Na vprašanje, kaj ji najbolj uga
ja je odgovorila, da vse zavese In- 
duplati iz kolekcije 74.

Tovarišica Ivica Jenko, modni 
kreator podjetja Veletekstil iz Lju
bljane je posebej pohvalila zaveso 
»veneči j ana« in to v razstavljeni 
barvi (beli op. p.).

N. N.,
Vse mi 
zelo ugaja

Tovarišica Nataša Zupančič iz 
Maribora je povedala, da že ima 
doma nekaj gospodinjskega teksti
la iz tovarne Induplati. Bila je zelo 
navdušena nad prikazanimi prti, na 
vprašanje, kje kupuje Induplati iz
delke pa je odgovorila, da v Mari
boru. »Kadar imajo neko blago v 
Ljubljani, ga prodajajo tudi v Ma
riboru, kadar pa ga ni v ljubljan
skih trgovinah, takrat ga tudi v 
Mariboru zaman iščem.«

Štiri slušatelj ice Poklicne obla
čilne šole iz Ljubljane-Bežigrada 
sem pobaral, kaj jim kot prihod
njim strokovnjakom iz tega pod
ročja najbolj ugaja. Majda in Olga 
I sta mi odgovorile, da se najbolj 
ogrevata za zaveso venecijanka v 
demonstrirani beli izvedbi, Jelka in 
Olga II sta bili navdušeni nad de- 
senom, ki ima zavoljo ankete za
enkrat samo številko 23. Tudi v 
beli barvi.

Tovarišica š. E. iz Novega mesta 
je bila bolj kritična od mojih prvih 
sogovornic. Najbolj ji je ugajal 
okrogli prt v temno rjavi barvi. 
Sploh pogreša enobarvne prte in 
zavese zato je bila nenaklonjena 
rožastim vzorcem, kar so drugi ze
lo pohvalili. Naglasila je, da so ti- 
skanine v prevelikih desenih in bi 
priporočala manjše vzorce. Vse to 
pa jo ne odvrača od obiska v Indu
plati trgovini, kamor bo prišla v 
naslednjih dneh in kupila potrebne 
tekstilije za opremo stanovanja, 
kjer stoji zaenkrat samo novo po
hištvo.

Seveda smo se ob tem ustavili 
tudi pri tovarišu Gabriču, ki že več 
kot dve desetletji prodaja Induplati 
izdelke velikim odjemalcem v Slo
veniji in v Primorju.

O času sejma je bil zelo oster in 
dejal, da se nihče ne strinja z no
vim časom. Zanj so se odločili po

pozitivnih odgovorih peščice sloven
skih proizvajalcev tekstila.

Justin pa se je ob tem pohvalno 
izrazil o številu obiskovalcev. »To
liko jih tudi zagrebški sejem ne 
obišče« je rekel. Nadaljeval pa je, 
da se letošnji sejem moda 74 po
kriva časovno s sejmom v Beogra
du in s sejmom usnjenih izdelkov 
in galanterije v Zagrebu. Mnogi res
ni in ugledni kupci zato ta ali oni 
sejem ne obiščejo. To pa ne pri
pomore k dobrim trgovskim odno
som.

Kritično je ocenil politiko distri
bucije šotorov in konkretno ome
nil odnos do naše solidne stranke, 
ki ima zunanje enote v Gorici, v 
Kočevju, v Velenju in seveda v Lju
bljani ter Mariboru. Tovariš Gabrič 
zares zapostavlja vse, ko izbira med 
obiskom svoje stranke in drugim. 
Stranke moramo založiti z našimi 
izdelki, je naglasil in šegavo pri
pomnil, da bi si po tolikšnem sta
žu rad ogledal tudi življenje in raz
voj dogodkov na letošnjem beograj
skem sejmu, kjer »službeno« še ni 
bil. Morda mu bo objava te želje 
v Konoplanu omogočila videti Beo
grad.

Njegova ocena o letošnji razsta
vi pa je omejena predvsem na za
vese, ki jih skoro vsi pohvalijo. Naš 
predstavnik je s tem odgovoril kot 
posredovalec želja kupcev. Zavese

Justin
Gabrič

in prti so tokrat všeč tudi petične j- 
Šim kupcem, ki kupujejo v malo
prodaji in z njimi nimamo direkt
nih poslov. Takšna ocena pa je zelo 
laskava. Svoj komentar je Justin 
Gabrič končal s poudarkom na 
okrasnih prtičih, za katere vlada 
letos posebno zanimanje.

Njemu ter drugim komerciali
stom v Induplati želimo z uspelo 
kolekcijo obilo trgovskega uspeha, 
kupcem pa dober nakup, kar zago
tavlja že ime Induplati in njena 
tradicija. Lipovšek

Paviljon INDUPLATI na sejmu MODA 74 — GR, Ljubljana

OBČINSKA KONFERENCA ZKS — DOMŽALE
Dne 28. februarja 1974 je bila 2. 

seja občinske konference ZKS — 
Domžale.

Poročilo o predkongresni aktiv
nosti Zveze komunistov v občini 
Domžale je podal sekretar občin
skega komiteja ZKS — tovariš Mi
lan Narat.

V razpravi je bilo potrjeno, da 
so v glavnem vse osnovne organi
zacije ZKS povečale svojo aktiv
nost na osnovi programa, katerega

je sprejela Občinska konferenca 
ZKS že jeseni.

Aktivnost OO ZKS se odraža 
predvsem v obravnavanju perečih 
problemov glede na življenjsko ra
ven delavcev, stanovanjsko proble
matiko, rast družbenega proizvoda, 
zdravstvo in socialno varstvo. OO 
ZKS so obravnavale osnutek reso
lucije za VII. kongres ZKS. Izobli
kovalo se je mnenje, da je osnutek 
resolucije sprejemljiv in da izhaja 
iz ustave in dejanskih razmer.
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VELESLALOM NA MALI PLANINI
TVD PARTIZAN Jarše in sindi

kalna organizacija INDUPLATI sta 
v sodelovanju s sindikalno organi
zacijo podjetja STOL, Kamnik, or
ganizirala 9. marca 1974 že tradicio
nalno tekmovanje v veleslalomu na 
Mali planini.

Veleslalomu za pokal ZLATA 
NIT, ki smo ga letos organizirali 
že četrtič, smo priključili še ekipno 
prvenstvo STOL — INDUPLATI in 
posamično prvenstvo članov TVD 
PARTIZANA, Jarše.

Na progi, ki je imela 19 vratič in 
je bila dolga približno 1000 m (vi
šinska razlika 150 m), je tekmovalo 
9 smučark in 43 smučarjev.

V ne preveč ugodnem vremenu 
so bili doseženi naslednji rezultati:

Ženske:
1. Pavla Burnik — 1,35,0 min.
2. Katja Kham — 1,91,0,
3. Mira Šimic — 1,99,5,
4. Marta Šimic — 2,26,5 min.

Moški:
1. France Majdič — 1,03,0 min.
2. Matevž Burja st. — 1,05,5
3. Henrik Uršič — 1,06,0
4. Matevž Burja ml. — 1,12,5
5. Brane Zupan — 1,25,5
6. Franc Lončar — 1,27,5
7. Tine Klančar — 1,33,5
8. Bine Hribar — 1,35,5
9. Marjan Zupan — 1,38,5

10. Miro Šimic — 1,46,5
11. Janko Cimprič — 1,55,5
12. Jože Prenar — 2,98,5 min.

Plasirali se niso: Janez Koželj, 
Lojze Repnik, Marjan Gerbec, Mar
ko Kobilca in Slavko Osolnik.

Od 3. februarja do 17. marca so 
imeli strelci kar sedem tekmovanj.

3. februarja — medobčinsko tek
movanje med strelci TVD Partiza
na Jarše in Strelsko družino Tabor 
iz Cerkelj. Zmagali sta naši ekipi 
pri ženskah K. Černivec (287 kro
gov), A. Tomc 277, Slavi Gerbec 
250. Pri moških Niko Kržan 359, 
M. Peršin 356 in M. Šimic 348.

10. februarja — tekmovanje v 
Trbovljah s strelci S. D. Hochkraut. 
Pri moških so zmagali domačini, 
pri članicah in pri mladincih pa 
TVD Partizan Jarše.

24. februarja — tekmovanje za 
ZLATO PUŠČICO. Z 266 krogi je 
zmagal Miro Peršin, sledita Miro 
Šimic in Niko Kržan.

3. marca — je bilo povratno sre
čanje s strelci S. D. Tabor iz Cer
kelj. Tudi tokrat so zmagali naši 
strelci.

Pavla Burnik

Pokal ZLATA NIT je pri ženskah 
osvojila Pavla Burnik, pri moških 
pa France Majdič.

V ekipnem dvoboju s STOLOM 
so upoštevani rezultati najboljših 
dveh tekmovalk in najboljših petih 
tekmovalcev.

Naša ekipa je bila boljša — 
predvsem po zaslugi tekmovalk — 
in je s časom 8,93,5 minute za eno 
leto osvojila zelo lep leseni pokal. 
Kamničani imajo skupni čas 9,52,5 
minute (najboljša sta bila Ančka 
Okorn — 1,67,5 min., oziroma Alojz 
Zajc — 0,93,5 min.).

6. marca je organizirala strelska 
sekcija TVD Partizan Jarše tekmo
vanje ženskih ekip za počastitev 
dneva žensk, 8. marca. Tekmovanja 
se je udeležilo 5 ekip. Zelo uspeli 
športni prireditvi smo dali pouda
rek s podelitvijo nageljnov vsem 
tekmovalkam, ki jih je bilo izjemno 
veliko. Tako kot moški so imele 
tudi ženske svoje spremljevalke in 
spremljevalce. Prvo mesto je osvo
jila ekipa domačink v postavi Slavi 
Gerbec, Ana Tomc, Mira Peršin. 
Druga je bila ekipa Slovenijales iz 
Preserij in tretja ekipa kolektiva 
Universale iz Domžal.

Zmagovalkam in ostalim tekmo
valkam izrekamo iskrene čestitke 
z vabilom, da bi se še srečale na 
enakih in podobnih tekmovanjih.

10. marca — so tekmovali v stre
ljanju pionirji iz občine Domžale. 
V dvanajstih ekipah je bilo 36 tek

PRVENSTVO ZA PREHODNI 
POKAL ZLATA NIT.

EKIPNO PRVENSTVO STOL — 
INDUPLATI.

POSAMIČNO PRVENSTVO ČLA
NOV TVD PARTIZAN, JARŠE.

Rezultati posameznih ekip so na
slednji:

Ekipa STOL:
Ženske — 4,57,5 min.

1. Ančka Okorn — 1,67,5 min.
2. Irena Vidmar — 2,90,0 min.

Moški — 4,95,0 min.
1. Alojz Zajc — 0,93,5 min.
2. Drago Šimenc — 0,94,0 min.
3. Franc Bauman — 0,97,0 min.
4. Cene Kramar — 1,03,5 min.
5. Janez Pogačar — 1,07,0 min. 

Skupni čas — 9,52,5 min.

Ekipa INDUPLATI:
Ženske — 3,26,0 min.

1. Pavla Burnik — 1,35,0 min.
2. Katja Kham — 1,91,0 min.

Moški — 5,67,5 min.
1. France Majdič — 1,03,0 min.
2. Matevž Burja st. — 1,05,5 min.
3. Henrik Uršič — 1,06,0 min.
4. Brane Zupan — 1,25,5 min.
5. Franc Lončar — 1,27,5 min. 

Skupni čas — 8,93,5 min.
Organizacija tekmovanja je bila 

dobra, kar pove, da se z združeni
mi močmi veliko naredi, tega pa se 
poslužujmo tudi pri izvedbi drugih 
športnih tekmovanj.

Mirjana Kavčič

movalcev. Zmagali so strelci iz eki
pe Osnovne šole Radomlje iz Pre
serij. Najboljši strelec je bil Bojan 
Mohar, ki je dosegel 162 krogov od 
200 možnih.

Tekmovanje v streljanju za ženske

17. marca — je bilo najpomemb
nejše tekmovanje za občinsko ZLA
TO PUŠČICO. Zmagal je Niko Kr
žan, ki je dosegel od 600 možnih 
kar 526 krogov. Drugo mesto je os
vojil Miro Šimic in tretje Franjo 
Rihtar.

ing. M. Šimic

Sedem strelskih tekmovanj
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POROČILO ZA FEBRUAR
ZADNJE NOVICE

Vrednost točke nespremenjena, 
stimulativni del nižji

V februarju so bili osebni dohodki nekoliko nižji z ozirom na 
manjši stimulativni del in manjše število delovnih dni. Vrednost točke 
je bila izplačana po načrtu.

Stimulativni del izkazuje tele vrednosti:
Delovna mesta vezana na RD in R-D-Z za vse enako v višini 10 %.
Povprečno izplačani osebni dohodek za TOZD proizvodnja in DS 

skupne službe je znašal din 2.216,04, t.j. za 53,00 din nižji kakor v 
januarju 1974.

OD po izplačilnih mestih in številu zaposlenih so bili februarja 
taki:

Razred

pr
ed

. •dud tk
al

n.

op
le

m
.

ko
nf

.

ko
v.

 k
on

.

te
h.

 se
kt

.

sk
up

.  s
l.

do 1300 1
1300 do 1500 6
1500 do 1700 6 13 5 27 1 5
1700 do 1900 21 27 42 18 71 12
1900 do 2100 21 47 79 18 82 1 23
2100 do 2500 10 24 49 21 29 10 8 73
2500 do 3000 5 4 14 5 4 9 1 41
3000 do 3500 3 1 3 19
3500 do 4000 1 1 2 6
4000 do 4500 2 1 1 1 1 1 6
4500 do 5000 1 11
5000 do 5500 1 3
5500 in več 4

65 116 194 63 222 22 17 203

najnižji OD 1674 1634 1625 1703 1299 1605 2136 1634
najvišji OD 4366 4096 4287 4158 4118 3752 5387 4679
povprečni OD 2071 2003 2100 2130 1923 2459 3107 2739

Najnižji osebni dohodek je bil v februarju izplačan v obratu kon-
fekcije zaradi novinca, kateremu gre izplačilo 80% ocene delovnega
mesta. Vera Habjan

OBVESTILA
IZ KADROVSKE SLUŽBE
Vstopi:
Kralj Ljudmila, šivilja v obratu 

Peče, vstopila 1. 3. 1974.
Izstopi:
Korošec Marjana, delavka v kon- 

fek., izstopila 9. 2. 1974,
Markovič Drago, del. v prejem., 

premeščen v Restavracijo z 9. 3. 74, 
Karba Marija, prev. preje, izsto

pila 8. 3. 1974,
Troha Ivana, prev. preje, inval. 

upokojena 9. 3. 1974,
dipl. ing. Jože Podpeskar, obrat, 

predilnice, izstopil 31. 3. 1974, 
Runtev Aleksander, trg. zast. za 

Makedonijo, izstopil 31. 3. 1974, 
Cerar Marinka, strežba v resta- 

vrac. izstopila 10. 3. 1974,
Zupanc Marija, strežba v resta- 

vrac. izstopila 31. 3. 1974,
Bužimkič Šefik, del. v cerad. 

odd., izstopil 14. 3. 1974.
Vera Habjan

Letošnja zima se je začela in kon
čala v marcu. Takrat smo priredili 
tekmovanje v veleslalomu na Mali 

planini

OBNOVITVENA DELA na osred
njem igrišču v Jaršah. Sredi marca, 
vreme je bilo zelo ugodno, so zače
li z deli na travnatem igrišču. Zami
sel, da bi za izvršitev naloge najeli 
strokovnjake, je zaenkrat odložena. 
Sami bomo poskrbeli da bo igrišče 
bolj ravno in povsod poraslo s tra
vo. Zato igranje do maja ne pride 
v poštev. Če bo treba, bodo kvali
ficirane izvajalce za takšna dela na
jeli jeseni, ko bo igrišče počivalo 
dalj časa.

Nasip okrog igrišča bodo uredi
li in v naslednji fazi tudi zaokrožili. 
Vse kaže, da bo igrišče, po preure
ditvi, res vredno svojega imena. 
Kasneje bodo igrišče še zaščitili z 
ograjo in tako preprečili neorgani
ziran ali nepoklican dostop na igri
šče.

TEČAJI ZA KVALIFIKACIJE so 
se začeli 25. marca. Prvi so poslu
šali predavanja predilci. Dan kas
neje ena skupina tkalcev. Sledili bo
do še drugi. Osnovne, najbolj os
novne stvari bodo slušatelji morali 
znati in to znanje na končnem iz
pitu tudi potrditi. Zvedeli pa smo, 
da bodo izpiti zahtevali resnično 
samo osnovno znanje.

KANALIZACIJA IN ASFALT v 
novem naselju v Preserjah. Že ne
kajkrat so se pogovarjali stanovalci 
novega naselja o asfaltiranju cest 
okrog hiš. Prej morajo urediti se
veda kanalizacijo. S prvimi deli so 
začeli konec marca. Za veliko de
narja bo še več narejenega.

PORAVNAVA RAČUNA — Ured
nik vabi vse sodelavce, ki so v ja
nuarju in februarju letos prinesli 
v uredništvo Konoplane letnikov 
1972 in 1973 ter druge, da jim po
sredujemo vezanje v knjige, da po
ravnajo račun za to delo. Skupaj 
smo posredovali vezanje 26 knjig; 
vsaka stanc 84.— din.

Urednik prosi, da pridejo priza
deti v kadrovsko službo in svoj 
dolg poravnajo najkasneje do 15. 
aprila letos. Urednik

ZAHVALA
Ob smrti mojega očeta se zahva

ljujem sodelavcem iz tehničnega 
sektorja za izraze sožalja in daro
vano cvetje. Iv.ca Cesnik
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Prvomajska nagradna KRIŽANKA
I. nagrada: 250,00 din II. nagrada: 150,00 din; III. nagrada: 100,00 din; IV. in V. nagrada: 50,00 din.
Pravilne rešitve oddajte v kadrovsko-organizacijskem sektorju do 24. aprila 1974.
Žrebanje bo v četrtek, 25. aprila. Izid žrebanja bomo objavili v majski ali junijski številki našega glasila.

IZ UREDNIŠTVA
POPRAVEK — v 3. številki Ko- 

noplana (marec 1974) smo objavili 
imena novih predsednikov samoup
ravnih svetov. Sestavek ima naslov 
PREDSEDNIKA SAMOUPRAVLJAL- 
CEV IN NJUNA NAMESTNIKA in 
je objavljen v navedeni številki na 
strani 6. V zadnjem odstavku tega 
članka navajamo, da je namestnik

predsednika tovarišica Anica LAJE
VEC. Pri tem bi se naj pravilno 
besedilo glasilo tako: ZA NAMEST
NIKA PREDSEDNIKA SO IZVOLI
LI TOVARIŠICO ANICO LAJEVEC, 
NAŠO SODELAVKO IZ KOMER
CIALNEGA SEKTORJA INDUPLA- 
TI. Zato, ker je objavljeno besedilo 
nepopolno in bralca zavaja glede 
njenega poklica dopolnjujemo ta 
popravek z navedbo, da je tovari

šica A. Lajevec diplomirani tekstil
ni tehnik in dela kot prodajni re
ferent v našem komercialnem sek
torju.

Prosimo za dobrohotni sprejem 
tega popravka. Pomota pa je nasta
la v naglici, s katero smo delali pri 
sestavljanju gradiva. Avtor članka 
je bil urednik, ki se s tem za od
govornost in ostalo opravičuje.

Urednik

Izdaja v 1000 izvodih delovna organizacija tovarne INDUPLATI JARŠE. Odgovorni urednik Otmar LIPOVŠEK. Člani uredniškega odbora: 
Slavi GERBEC, Marica JERMAN, Ing. Jože KLESNIK, Cilka MRDZENOVIC, dipl. Ing. Branko NOVAK, dipl. Ing. Avgust OREHEK, dipl. iur. 
Ingo PAS, dipl. Ing. Janez PEZDIR, dipl. Ing. Boža POGAČNIK, Ivo SESEK, Majda ŠKRINJAR, Ing. Janko UKMAR In ing. Lado ZABUKO
VEC. — V uredniškem odboru sodelujejo po službeni dolžnosti, direktor, predsednik sindikalne organizacije, sekretar OO ZK, predsednik

mladinske organizacije. — Natisnila Tiskarna LJUBLJANA v Ljubljani.


